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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2021/22:126 Fastighetsskatt och minskade ränteavdrag

Inom Socialdemokraterna förespråkar man en återinförd fastighetsskatt. 
Magdalena Andersson har även nyligen gått fram med förslag om att 
ränteavdragen ska minskas. Kombinationen återinförd fastighetsskatt och 
minskade eller slopade ränteavdrag skulle slå mycket hårt mot många hushåll i 
Stockholms län.

Att köpa ett hem i Stockholmsområdet är dyrt. För en familj i Stockholms län 
som bor i villa skulle återinförd fastighetsskatt och slopade ränteavdrag 
innebära en skattehöjning på uppemot 8 000 kronor i månaden.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

Avser ministern att återinföra fastighetsskatten och minska ränteavdragen i 
någon omfattning?

………………………………………

Niklas Wykman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-12
Besvaras senast
2021-10-20 kl. 12.00


